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Interpellation ställd till Kommunstyrelsen ordförande Sara 
Heelge Vikmång (S) om SRV:s uppdrag att anlägga en ny 
ÅVC i Huddinge 

 

För att göra plats för den kommande tvärleden Tvärförbindelse Södertörn behövde 
återvinningscentralen i Flemingsberg avetableras. SRV ägs av flera kommuner och därför 
förhandlade vi till oss ett uppdrag i ägardirektiven om att den gamla 
återvinningscentralen skulle ersättas med en ny anläggning på en lämplig plats i 
Huddinge kommun.  

 
Behovet av en återvinningscentral är stort och uppdraget är viktigt för Huddingeborna 
som inte var glada över att ÅVC Flemingsberg skulle avvecklas.  
 
Enligt bolaget har man uppfyllt uppdraget i ägardirektivet och hänvisar till de mobila 
återvinningscentralerna som kört runt några helger under året. Det är inte en dålig 
tjänst men den kan inte ersätta behovet av en fysisk anläggning. I ägardirektivet står det: 
”Bolaget ska medverka till att återvinningscentralen i Flemingsberg kan avetableras på 
nuvarande plats och ersättas på annan lämplig plats inom Huddinge kommun.” 
 

 
Det går inte att tolka ägardirektivet på annat sätt än att den fysiska anläggningen i 
Flemingsberg skulle ersättas med en annan fysisk anläggning på en lämplig plats i 
Huddinge kommun. Trots det har Socialdemokraterna och det nya styret godkänt att 
uppdraget är utfört och bolaget har till synes inga planer på att ersätta ÅVC 
Flemingsberg.  

 

Med anledning av ovanstående frågar jag Sara Heelge Vikmång (S): 

 
Finns det en ny fysisk återvinningscentral i Huddinge kommun? 

Varför har ni godkänt att uppdraget om en ny ÅVC i Huddinge är utfört? 

Kommer ni ge ett nytt uppdrag till SRV om att ersätta ÅVC Flemingsberg och kommer 
andra ägarkommuner godkänna det igen? 

 

 

Love Bergström (M) 
Oppositionsråd 


